
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 6. decembra 2016 

Prítomní poslanci: Jozef Badžgoň, Peter Cibulka, Miroslav Sokol, Ľubomír Bechný, Martin 

Kapitulík 

Ospravedlnení poslanci:  

Hosť: Ing. Rolko,  

Prítomných občanov Soliniek: 32 

 

Pán Cibulka privítal zúčastnených a zosumarizoval prácu poslancov a MsÚ za rok 2016. 

Predstavil plány na rok 2017.  

Pán Bechný popísal plány na výkup pozemku pod parkovisko pri Bille. Odpovedalo sa na 

otázky z pléna…Výjazd na ul. Borová je v procese analýz. Chodník na Obvodovej pri Maxe je v 

pláne na budúci rok. 

Pán Rolko, pochválil konštruktívnosť jednania s občanmi na Solinkách.  

Prebehla diskusia občanov s pánom Rolkom na mnohé témy…. Opravy chodníkov, križovatky, 

parkovanie, vyrezanie starých stromov na Smrekovej ulici. Občania žiadali zrekonštruovať 

panelový chodník popri Bille smerom ku kostolu. 

Občan sa pýtal ako to je s privádzačom  na diaľnicu, či tam nebude podchod alebo nadchod 

pre peších, aby sa mohli občania dostať z Bytčice na Solinky a naopak. Ing. Rolko bude o tom 

informovať.  

Pán Fačkovec sa pýtal, aké stanovisko dal odbor dopravy k Rudinám II. Bola zriadená komisia, 

ktorá bude túto vec riešiť, k čomu dal aj verejný prísľub pán primátor pred rokom.  

Občan sa sťažoval na slabé reštrikcie ohľadom psíčkarov, nie sú pokutovaní majitelia veľkých 

psov, ktorých psi nemajú náhubok a vodítko. 

Prítomní sa sťažovali na hlučnosť a porušovanie nočného kľudu v Kaprofite, udiali sa tam 

nebezpečné bitky s nožmi. Polícia prišla až o hodinu a pol po zavolaní občanom. Občania 

žiadajú upraviť otváracie hodiny celotýždňovo maximálne do 22:00. Veľké výhrady sú aj voči 

hracím automatom v podnikoch, ktoré pripravujú rodiny o živobytie. 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis vypracoval: Miroslav Sokol ................................. 

 

Zápis overil:  Peter Cibulka ................................. 


